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Motie vreemd duurzame energie voor Crailo

De gemeenteraad, bijeen op 26 september 2018,

Constateert

- Dat we voor een enorme opgave staan waar het gaat om de aanstaande energietransitie

- Dat er binnen de gemeente op dit moment geen grootschalige alternatieven voor gas zijn of onderzocht

worden die echt zoden aan de dijk zetten

Overweegt

- Dat Hilversum grote ambities heeft waar het gaat om aardgasloze wijken en co2-reductie

- Dat de ambitie is dat Crailo een “energiepositieve” wijk wordt

Overweegt voorts

- Dat het zinvol lijkt om ook grootschalige, structurele oplossingen te zoeken waarbij gebruikt gemaakt kan

worden van bestaande infrastructuur in plaats van kleinschalige versnipperde initiatieven en dat de

gemeente hierin een rol moet spelen

- Dat het mogelijk is dat er aanbieders in de markt zijn die oplossingen kunnen bieden zonder dat de

gemeente daarbij een financieel risico loopt

Verzoekt het college

- Serieus te onderzoeken of geothermie toegepast zou kunnen worden bij de ontwikkeling van het Crailo

gebied.

En gaat over tot de orde van de dag.

Toelichting: Er zijn nieuwe methodes voor Geothermie; technieken waarmee het mogelijk is om met grotere trefzekerheid te zoeken naar aardwarmte, en

technieken om deze om te zetten in warmte en/of elektriciteit met minimale verstoring in de bodem. Dit zou erin theone toe kunnen leiden dat een
geothermische installatie ondergebracht bij Crailo naast de wijk zelf, ook meer wijken van elektriciteit en/of warmte zou kunnen voorzien. Het klinkt

veelbelovend en derhalve lijkt het een goed idee deze mogelijkheid te onderzoeken bij het ontwikkelen van de plannen voor Crailo, te meer omdat dat in lijn

is met de ambitie.

Hidde Hakan Vivienne Lex van
Wesseling Waarden

Gerben van Tjerk Pelsma Mirjam
Kooloos

Hart voor
Hilversum
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- https://cieothermie.nI/images/Onderzoeken-en-rapoorten/01 08 16 Reductie kosten en impact/20171004 Sinole hole versie tinalpdt
- https:/Iwww. rijksoverheid.nh/onderweroenfduurzame-eneroie/aardwarmte
- https :/Iwww, riiksoverheidnt/documenten/kamerstukken/201 8/O2/08/kamerbrief-over-çeohermie
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Motie vreemd aan de orde van de dag

MEER REGIONALE AFSTEMMING IN DE REGIO GOOI EN VECHTSTREEK

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 26 september 2018

Constaterende dat:

• de acht gemeenteraden in de regio Gooi en Vechtstreek invulling willen geven aan hun

kaderstellende en toezichthoudende rol richting de Regio Gooi en Vechtstreek;

• vooraf vastgestelde data van voorbereiding en besluitvorming bijdragen aan de

samenwerking en eventuele afstemming;

De regioambassadeurs van mening zijn dat:

• Min of meer gelijktijdig behandelen van regionale stukken kan bijdragen aan de kwaliteit van

de besluitvorming, scherpere regionale focus en draagvlak van de gemeenteraden.

Draagt de griffie op om in te plannen

1. P&C, begroting en jaarstukken jaarlijks bij voorkeur in juni, doch uiterlijk de derde week van juni;
2. RSA programmering en voortgang jaarlijks bij voorkeur in november doch uiterlijk de derde week
van november;
3. Een congres jaarlijks in februari, waarvoor de voltallige raden worden uitgenodigd om met elkaar

te spreken over gemeentegrensoverschrijdende vraagstukken en opgaven.

En:

Bij voorkeur voor 1 november 2018, doch uiterlijk 1 december met de andere griffies uit de regio

een afgestemd datumschema, voor bovenstaande punten tot en met 2022 op te stellen en op te

nemen in het raadsvergaderschema.

En verzoekt het college:

• de besluitvorming van genoemde regiostukken tijdig voor te bereiden zodat de raden op
bovengenoemde data kunnen besluiten;

• in overleg te treden met de Regio Gooi en Vechtstreek om de terugkoppeling aan de raden
aan de hand van dit schema te stroomlijnen.



En gaat over tot de orde van de dag,
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M18/75 Motie kinderpardon: Ze Zijn Al Thuis!

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 26 september 2018,

Overwegende dat:
- de afgelopen maand een grote maatschappelijke discussie heeft plaatsgevonden over het

kinderpardon, waarbij we zien dat er brede steun leeft om in de gemeenschap gewortelde
kinderen die hier langer dan vijf jaar verblijven hier te laten blijven omdat het thuis van deze
kinderen hier ligt;

- het uitzetten van deze kinderen naar landen die voor hen vreemd zijn de lokale
gemeenschap kan ontwrichten en de ontwikkeling van deze kinderen geweld aandoet;

- het zogeheten meewerkcriterium van het kinderpardon zo strikt wordt toegepast dat bijna
geen enkel geworteld kind nog in aanmerking komt voor een kinderpardon;

- er inmiddels al 55 gemeenten in Nederland zich hebben uitgesproken voor versoepeling van
het kinderpardon;

Verzoekt het college:
- ervoor te zorgen dat Hilversum zich aansluit bij de andere 571 ‘kinderpardongemeenten’ en

bij de staatssecretaris van Justitie en Veiligheid actief te pleiten voor een oplossing voor deze
groep kinderen, bijvoorbeeld door versoepeling van het meewerkcriterium van het
kinderpardon en de gemeenteraad van Hilversum op de hoogte te houden van de
vorderingen hierin;

En gaat over tot de orde van de dag.

Femke van Drooge

PvdA

Rebekka

1 https:!/actie.deqoedezaak.orc/efforts/kinderpardonqemeenten
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MOTIE “Velbeleid groen evalueren”

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 26 september 2018 bij de
bespreking van agendapunt 12: Pilot Velbeleid.

OVERWEGENDE DAT:
• experimenten in het kader van cle Omgevingswet nodig zijn om lessen te kunnen leren voor

de invulling van het nieuwe omgevingsbeleid;
• het toekomstig juridische kader (de toekomstige AmvB’s) voor omgevingsplannen nog

onvolledig is;
• het loslaten van regels niet betekent dat de doelstelling van vastgesteld beleid vervalt;
• het groenbeleidsplan in de pilot niet als uitgangspunt terugkomt in het voorstel;
• velbeleid ten dienste moet staan van de in het groenbeleidsplan genoemde doelstellingen;
• velbeleid eenvoudig uitvoerbaar en te begrijpen moet zijn;
• het coalitleakkoord een actualisering voor staat van het groenbeleidsplan en de wethouder

al concreet werkt aan een voorstel;
• uit de participatie blijkt dat inwoners van Noord een goede bescherming van bomen

belangrijk vinden,

VRAAGT HET COLLEGE:
1. in de evaluatie te betrekken de mate waarin de pilot en de geleerde lessen bijdragen aan de

in het (groen-)beleid vastgelegde doelstellingen;
2. in de evaluatie te verkennen of een eenvoudiger te begrijpen en uit te voeren vorm van

bescherming in het omgevingsplan mogelijk is;
. in de evaluatie de ervaringen op andere beleidsterreinen op te nemen (bijvoorbeeld

monumentenzorg) die gebruik maken van beschermingslijsten;
4. het verheffen van de pilot tot (gemeentebreed) beleid alleen na instemming van de

gemeenteraad te laten plaatsvinden.
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MOTIE “voorbescherming bomen”

NUMMER: M18/77

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 26 september 2018 bij de
bespreking van agendapunt 12, Pilot Velbeleid,

OVERWEGENDE DAT:
• experimenten in het kader van de Omgevingswet nodig zijn om lessen te kunnen leren voor

de invulling van het nieuwe omgevingsbeleid;
• uit de participatie blijkt dat inwoners van Hilversum-Noord een goede bescherming van

bomen belangrijk vinden;
• het experiment alleen betrekking heeft op particuliere bomen;
• onder het begrip particulieren ook projectontwikkelaars met een losse binding met

Hilversum vallen;
• het sparen van bomen de ontwikkelingsmogelijkheden en -opbrengsten financieel kunnen

beïnvloeden;
• er in de voorbereiding van de pilot niet met commerciële projectontwikkelaars is gesproken;
• de Bomenstichting zorgen heeft over het gebrek aan voorbescherming in de periode

voorafgaand aan het vaststellen van een beschermde bomerilijst,

VRAAGT HET COLLEGE:
te onderzoeken hoe voorbescherming vorm kan krijgen en daarvoor een regeling uit te werken en
terug te rapporteren bij de evaluatie van de pilot velbeleid.
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III
Amendement A18-78 Duidelijker verbonden.

De gemeenteraad van Hilversum raad,

A18/ 2
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In vergadering bijeen op 26 september 2018, behandelend het rekenkameronderzoek gemeentelijk
samenwerking,

Overwegende dat:

- raad en college urgentie en ruimte voor verbetering van de sturing van verbonden partijen
zien

- deze sturing vanuit kaderstelling, op hoofdlijnen en meer vooraf vorm moet krijgen
- De gewenste verbeter acties duidelijk moeten worden belegd

Besluit het raadsbesluit als volgt te wijzigen (integrale tekst):

Raadsbesluit:

De Raad van de gemeente Hilversum gelezen het raadsvoorstel van de griffier van 25 april 2018

besluit;

1. Het feitenrapport “Grip op samenwerking” opgesteld door onderzoeks- en adviesbureau Partners +

Pröpper d.d. 5 februari 2018 en de daarop gebaseerde conclusies van de rekenkamer voor
kennisgeving aan te nemen.

II. De volgende aanbevelingen van de rekenkamer over te nemen:

1. Expliciteer de strategische visie op samenwerking en stel deze vast.

2. Lever een bijdrage aan het vergroten van de slagvaardigheid van de samenwerkingsverbanden.

3. Gebruik de Regiopodia niet alleen voor informatie-uitwisseling maar gebruik ze ook voor het
ontwikkelen van gemeenschappelijke kaderstelling en als platform voor het sluiten van coalities.

4. Verbeter de informatievoorziening. Zorg voor een dashboard per samenwerkingsverband (of voor
de meest relevante verbanden), zodat de raad zicht krijgt op bestuurlijk relevante zaken.

5. Doe een periodieke evaluatie van de mate van grip op de samenwerking én de meerwaarde en
resultaten van de samenwerking, om zo nodig en indien mogelijk bij te kunnen sturen.

III. Grip op de samenwerkingsverbanden te willen verbeteren en daartoe strategische doelen per
samenwerkingsverband (te beginnen met de meest relevante) te beoordelen, te verbeteren en/of op
te stellen en de uitvoering daarop te volgen.



I)I

En verzoekt het college de uitwerking van de aanbevelingen onder II en het besluit III ter hand te

nemen en hierover nader van gedachten te wisselen met de raad.

H.R. Jaarsma

D66
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Amendement A18-79 Gebiedsafbakening pilot velbeleid.

De gemeenteraad van Hilversum,

In vergadering bijeen op 26 september 2018, behandelend het raadsvoorstel ‘Pilot velbeleid,

Overwegende dat:

- het groenbeleidsplan in de pilot niet als uitgangspunt terugkomt in het voorstel;
- velbeleid ten dienste moet staan van de in het groenbeleidsplan genoemde doelstellingen;
- het coalitieakkoord een actualisering voor staat van het groenbeleidsplan en de wethouder

al concreet werkt aan een voorstel;
- het college op basis van de voorgestelde wijziging van de APV een gebied aanwijst

waarbinnen de pilot velbeleid zal gelden;
- het van belang is uitbreiding pas te geven aan het gebied waarin het nieuwe velbeleid zal

gaan gelden als de raad over die uitbreiding een besluit heeft genomen,

Bes luit:

Beslispunt 1 van het raadsbesluit pilot velbeleid als volgt te wijzigen (tekstwijziging is gecursiveerd):

1. Aan artikel 4.5.2 van de Algemene plaatselijke verordening toe te voegen lid 2 sub k:

Artikel 4.5.2 omgevingsvergunning voor het vellen van bomen

• 1. Het is verboden zonder vergunning van het bevoegd gezag bomen te vellen of te doen vellen.
• 2. Het in het eerste lid gestelde verbod geldt niet voor:

(...)

k. bomen, niet in gemeentelijk eigendom, in het door het college thans voor de pilot velbeleid
aangewezen gebied en die niet staan vermeld op de door het college vastgestelde lijst van
beschermde bomen in dat gebied.
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